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Képvisel őcsoportja

Kérdés

Dr. Szili Katali n
az Országgyű lés Elnöke részére

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

„Érkeztek-e, érkeznek-e izraeli katonák a táborfalvai katonai bázisra?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Szekeres Imre Honvédelmi
Miniszter Urhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre több táborfalvai lakos beszél arról, hogy az amerikai katonák kiköltözését követően új
beköltözők érkeznek a táborfalvai katonai bázisra . A szem- és fültanúk állításai alapján a
betelepülő katonák angol nyelven érintkeznek a település lakóival, ugyanakkor egymás közöt t
más nyelven, feltehető leg zsidó nyelven értekeznek. A település lakói arról számolnak be ,
hogy eddig háromszáz izraeli katona érkezett családtagjaikkal együtt . Többségük Ferihegye n
keresztül lépett be az ország területére, és onnan autóbuszokkal, valamint katonai járművekkel
szállították őket Táborfalvára . A szóbeszéd szerint a bázis katonai létszámát négyezer f őre
kívánják felduzzasztani .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tisztában vagyok azzal, hogy kényes kérdést feszegetek, de annál rosszabb dolog nem lehet ,
mint amikor az ország biztonságával kapcsolatos kérdésekben, ellen őrizetlen lakossági
szóbeszéd kap lábra. Kérdezem tehát, hogy van-e valóságalapja a lakossági
híresztelésnek? Érkeztek-e, illetve érkeznek-e izraeli katonák a táborfalvai katona i
bázisra? Amennyiben igen, akkor kinek a hozzájárulásával, és milyen célzattal ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . március 02 .
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